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Finanční komise
Měú
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Vážený pane místostarosto,
Vážená rado města,

Sport v Mariánských lázni'ch a práce Komise sportu vykazují dlouhodobě výborné výsledky.
Sport dětí a mládeže je j.edna z nejdůležitějších preventjvních opatření před nežádouci'mi
vlivy novodobé společnosti. Úloha sportu je v tomto směru nezastupitelná. V posledních
třech volebních obdobích se vybudovala základní linie organizace sportu a pomoc klubům jak
v rovině sportovní, tak v rovině finanční.  Sportovni' výchova je v souladu s rodinnou
výchovou,  školní výchovou a volnočasovými aktivitami. Musím zdůraznit, že součástí naši'
činnosti j.sou i volnočasové aktivity, které nebyly v minulosti podporovány. Zde se udělal
velký kus práce. Výstupem jsou úspěšni' modeláři na světové úrovni a akce Mezi nebem a
zemí, kterou spolupořádáme s neziskovou organizací Traikont. Tady se výchova rozšířila na

preventivni' výchovu v oblastech BESIP, zdravotní výchovy, činnosti Policie,  Hasičů a dalších
složek.

V tomto volebním obdobíje patrné, že finanční podpora se snižuje a odebrané prostředky

jsou zdůvodněny tím, že např.: v roce 2015 město muselo vracet dotace, v roce 2016 byly
odebrány další prostředky ve výši 200tis. Kč na mzdy symfonického orchestru a letos je
důvod, že se šetří všude, a tak všichni dostanou méně. Chci jen připomenout, že prostředky
na sport obdrží město každoročně z centra a tak se nejedná o prostředky vyprodukované
městem. Prostředky jsou přidělovány mysli'm od roku 2009, kdy sportovní kluby přestaly být
financovány z jejich ústředních orgánů. V tomto roce město obdrželo cca 13mil Kč a
v letošním roce to bylo již asi 18mil Kč. V roce 2009 byla schválena Pravidla pro poskytováni'
dotací na sportovni' činnost. Bylo dohodnuto širokou koalicí, že výše Fondu sportu bude ve
výši 5,5% ze sdi'lených daní za předcházející rok, maximálně však 6,2mil.  Kč.

Stávajíci' způsob tvorby rozpočtu v oblasti sportu je dle našeho názoru nekoncepčni' a
skutečně nelze na při'šti' rok řešit zodpovědně vzniklé potřeby.

Upozorňuji na  to, že za stávai.i'ci' výše nelze pomoci divizní kopané, která soutěž hraje a
bude hrát i v následuj.ícím roce. Žádost ve výši  ve výši cca 600tis Kč bude proj.ednávána na
následujícím j.ednání komise. 1 letos byl požadavek po vleklých jednáních stejně schválen ZM
avšak naprosto nesystémově. Vytváříme si tedy opět umělý problém i na rok 2018.
Dle schválených pravidel by Fond sportu měl mít v rozpočtu 6,2mil Kč. Udělejme kompromis.

Opětovně navrhuji, přidělit do Fondu sportu pro rok 2018 5,5mil Kč a tím budou pokryty
všechny potřeby sportu a volnočasových aktivit na rok 2018. žádné další mimořádné žádosti
nebudou vyřizovány nesystémově mimo Komisi sportu a Fond sportu.

Děkuji za pochopení.
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Ing. Jan  Budka

Předseda Komise sportu


